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Be True Blue.
Be the Power of ONE.

0817-4654 / Middle Tennessee State University does not discriminate against students, employees, or applicants for admission or employment on the
basis of race, color, religion, creed, national origin, sex, sexual orientation, gender identity/expression, disability, age, status as a protected veteran, genetic
information, or any other legally protected class with respect to all employment, programs, and activities sponsored by MTSU. The Assistant to the President
for Institutional Equity and Compliance has been designated to handle inquiries regarding the non-discrimination policies and can be reached at Cope
Administration Building 116, 1301 East Main Street, Murfreesboro, TN 37132; Marian.Wilson@mtsu.edu; or 615-898-2185. The MTSU policyon
non-discrimination can be found at www.mtsu.edu/titleix.

This project is supported by Grant No. 2016-TA-AX-K037 awarded by the Office on Violence Against Women, U.S. Department of Justice. Points of view in this
document are those of the author and do not necessarily represent the official position or policies of the U.S. Department of Justice.
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Miller Education Center, 503 East Bell St.
(615) 715-2870
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Keathley University Center, Room 326-S
(615) 898-2670
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	什么是性别暴力？
	如果您是受害者：
	MTSU防治性侵犯倡导者
	如何帮助每一个受害者：
	• 相信他们。不要让他们描述已发生的事情或审判式地询问。你可以说：“我相信你。”
	• 提醒他们这不是他们的错。犯罪者承担所有的责任。你可以说：“我很抱歉有人伤害了你。”
	•倾听。让您的朋友知道您关心他们，您是他们最坚实的后盾。他们可以随时找您谈话。你可以说：“谢谢你信任我。”
	•可提供帮助的资源。例如可以和你的宿管、顾问或校园防治性侵犯倡导者交谈。
	•让他们自己做决定。如果你朋友的伴侣是一个控制欲强、操纵欲强的人，那么你的朋友最不需要的就是和施暴者类似的行为，例如非常强势地告诉他们该做什么。你可以说：“无论你要做什么，我都会支持你。”

	MTSU -帮助的大门永远敞开
	向大学报案



